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Atık temizliği yapıp
rapor hazırladılar

Mehmet Öztürk
güven tazeledi

Eğitim tedbirleri
toplantısı yapıldı

Simru SİLAHTAROĞLU

Mesele güven 
meselesi! 

>2'de

Belediye yapıyor, 
onlar hava atıyor
İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Vali Hulusi Şahin, “Nüfu-
sa oranla en fazla moto-
sikletin bulunduğu şehir 
antalya. Bu nedenle dene-
timlerin çok daha sıkı ol-
ması gerekiyor” dedi. 3’te

Trafik güvenliği için 
sıkı denetimler olacak

Vali Şahin, Trafik Mobil 
Karavanı ile şehrin 
trafik güvenliğinin 

artacağını belirterek 
denetim mesajı verdi

�BüyükŞeHir Belediyesi ramazan sofra-
larının vazgeçilmezi olan pideyi ilk kez 
kendi Halk ekmek Fabrikası’nda üreterek 
uygun fiyatla vatandaşa sunacak. rama-
zan pidesi 15 Tl’den satılacak. 6’da

İLK KEZ ÜRETİLECEK

BEsİCİLERE 
dEsTEK
gELİyoR
Tarım ve Orman Bakanlığı, hayvancılığı güçlendirmek ve ithal 
ete bağımlılığı azaltmak amacıyla teşvik programı başlatıyor. 
Program kapsamında besicilere, 15 hamile düve hibe edilecek 

�Kasaplar Besiciler Et ve Et 
Ürünleri Federasyonu Başka-
nı Osman Yardımcı, “Düve 
desteği ile aile işletmeleri ye-
niden güçlenecek, fiyatlarda 
istikrar sağlanacak” dedi.

�Başkan Yardımcı, teşvi-
ki olumlu karşıladıklarını 
belirterek, “İthal et politi-
kasıyla hem üreticimiz hem 

de tüketicimiz mağdur 
edildi. Bu destek 

büyük bir adımdır” 
dedi. 5’te

İşLETMELER gÜçLEnECEK

KıRsAL CAnLAnACAK

Fenerbahçe’ye 
sürpriz yapacağız
�SeT Grup Toplantısında iş in-

sanları ile buluşan antal-
yaspor Teknik Direktörü emre 
Belözoğlu, Fenerbahçe maçı ile 
ilgili olarak “kolay lok-
ma olmayacağız” dedi.

Ramazan 
pidesi
15 TL

Antalya’da iki 
büyük etkinlik

�antalYa’nın fethinin 
818. yılı ve atatürk’ün 
antalya’ya gelişinin 
95. yılı kapsamında 
konuşan Vali Hulu-
si şahin, “Her iki 
etkinliği de en iyi 
şekilde kutlamaya 
devam edece-
ğiz” dedi. 8’de
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Büyükşehir’den 
büyük yatırım

�BÜYÜkşeHİr Belediyesi, Serik ilçesinde hayata 
geçirdiği 1 milyar 561 milyon tl maliyetli dev 
içme suyu projesinde sona yaklaştı. 2’de

AvuKATLAR
ses yükseltti

�aVukaT erhan aktı, “Hak savu-
nucusu avukatlara yöne-
lik artan sistematik yargı 
tacizini kabul etmiyoruz. 
Gözaltı ve tutuklamalar 
siyasidir” dedi. 4’te

sERT TEpKİ gÖsTERİLdİ

Meslektaşlarının hukuksuz 
şekilde gözaltına alındığını 

ifade eden Özgürlük İçin 
Hukukçular Derneği üyeleri 

Adliye önünde açıklama yaptı

GÜVEN 
GÜNEŞ

vergide adalet 
çağrısı yaptılar
�Büro emekçileri Sendikası 

(BeS) antalya Şubesi, Vergi Haf-
tası kapsamında Defterdarlık 
önünde eylem yaptı. 4’te

�Fİnİke ile kalkan arasında 
yapılması planlanan ve ‘ÇeD 
olumlu’ kararı verilen bölün-
müş yol projesinin iptali için 
3 dava açıldı. 2’de

Finike-Kalkan yol 
projesi için 3 dava
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Mesele güven 
meselesi! 

Diyelim ve konuya 
kitabın ortasından gi-
relim. Misal, ‘insanın 

insana güveni’ diyelim, hani 
günümüzde tozlu raflarda 
kalan önemli bir kavram. 
Dijital çağ insanın insana 
olan güven duygusunu ze-
delerken toplum olarak pa-
ranoyak olduk. Oysa güven, 
insan ilişkilerinin temel taşı 
değil midir? Dürüstlük, tu-
tarlılık, empati, sorumluluk 
alma ve saygı gibi değerler 
üzerine inşa edilen ilişki-
ler değil midir? Ama gelin 
görün ki toplumumuzda 
insanın insana bile güveni 
tartışılır olmuş. Ne gam.

***
Peki, şimdilerde kay-

betmekten sızlandığımız, 
güvenin önemine haddimizi 
aşmadan, dilimizin döndü-
ğünce az biraz değinelim 
mi? Öncelikle aklımıza ge-
len insan nasıl güven duyar 
ve de insanlara güvenmek 
neden bir ihtiyaç? Güvensiz 
hissetmek nelere yol açıyor, 
güvensizlik özgüven eksikli-
ğini de getiriyor mu? Ancak 
güven kazanmak da pek 
kolay değil, işte burada da 
zaman giriyor devreye. Pe-
kala güvenin önemi neymiş; 
bir ilişkinin temelini oluştu-
ran kritik bir unsurmuş.

***
Bugün de güven veya gü-

vensizlik kavramına sardım. 
Neden kimseye güvenemez 
olduk, neden her konuşma-
nın altında bir olumsuzluk 
arar olduk, ‘inek altında 
buzağı arar’ misali. Ne 
söylenene ne verilen söze 
güven duyar olduk. Daha 

doğrusu neden toplum 
olarak paranoyak olduk. 
Bir güvensizliktir gidiyor. 
Duygularımızı sarsan, inan-
cımızı yitiren meçhul (do-
landırıcı) telefonları, kimlik 
bilgilerimizi dahi doğrudan 
sıralayan aramalar falan. 
Toplumun güven duyguları-
nı sarstı bence. Siz de aynı 
görüşte değil misiniz?

***
Oysa insan ilişkilerinde 

güven, sağlıklı bir etkileşi-
min temeli olarak kabul edi-
liyor, öğrenip bellediğimiz 
bu. Yani güvenin olmadığı 
bir ortamda, doğru iletişim 
zorlaşır ve de iyi ilişkilerin 
temeli, insanlar arasındaki 
güvenin pekiştirilmesinden 
geçer diye düşünüyorduk 
da anladık ki günümüzde 
bu değerler de yitip gitmiş. 
İletişimde açıklık, kararlılık, 
samimiyet ve sır tutma gibi 
değerler, güvenin oluş-
masına ve sürdürülmesine 
yardımcı olur öyle değil mi? 
Konunun uzmanlarına göre 
güven, iş birliği, dayanışma 
ve sağlıklı iletişimin teme-
liymiş. Ve güvenin kazanıl-
ması, kişisel ve profesyonel 
ilişkilerde başarı ve mutlu-
luk için kritik bir adımmış. 
Ve dahi insanlar arasında 
güven, sağlıklı bir iletişim 
ve etkileşim sürecinin başla-
masını sağlıyormuş. Demek 
oluyor ki güvensiz hisset-
mek nelere yol açıyormuş. 
Dahası güvensizlik özgüven 
eksikliğini de beraberinde 
getiriyormuş. Güvenin insan 
ilişkilerindeki rolüne bakar 
mısınız? Öyleyse beynimizi 
yeniden resetleyelim mi?

HAYATA GÜLÜMSE

AnTALyA’nın batı ilçelerinde planla-
nan 74 kilometrelik, 60 metre geniş-
liğinde, gidiş- geliş 4 şeritli, 11 köprü 
ve viyadük, 6 tünel ile 12 alt ve üst 

geçitten oluşan Finike- Demre- Kaş- Kalkan 
Bölünmüş yol Projesi’nin iptali için Kaş Çev-
re ve Kültür Derneği, Mimarlar Odası Antal-
ya Şubesi, Doğa Derneği, Finike TORAÇDER, 
Peyzaj Mimarları Odası ve 127 vatandaş 
dava açtı. Ayrıca TEMA Vakfı başka bir iptal 
davası açtı. Üçüncü dava ise Demre ve Fini-
keli vatandaşlar tarafından Tabiat Varlıkla-
rı Koruma Kurulu’nun SİT alanları üzerinden 
yolun geçirilmesine verdikleri ‘ÇED olumlu’ 
kararının iptali için açıldı. Kaş Çevre ve Kül-
tür Derneği, Mimarlar Odası Antalya Şubesi, 
Doğa Derneği, Finike TORAÇDER, Peyzaj Mi-
marları Odası ve 127 vatandaş adına açılan 
davanın dilekçesini hazırlayan Avukat Tun-
cay Koç, proje ve dava sürecine ilişkin açık-
lamalarda bulundu. Avukat Koç, planlanan 
otoyolun, mevcut kıyı yolu ile temel farkının 
Demre ile Kalkan arasındaki yolu 15 dakika 
kısaltacak olması olduğunu belirterek, “Bu 
da yapılmak istenen yolun çift şeritli ol-
masından dolayı saatlik hızı artıra-
cak olmasından dolayıdır” dedi.

‘TARIM ALANLARI VE 
ZEYTİNLİKLER ZARAR 

GÖRECEK’

Alanda yaklaşık 1600 dönüm ta-
rım ve zeytinlik arazinin kamu-
laştırılıp, yok olacağını ifade 
eden Koç, “Arazisi kamu-
laştırılacak köylülerle il-

gili ÇED raporunda tek satır ‘Kamulaştırma 
bedeliyle ekonominin canlanacağı’ ifadesidir. 
Otoyolun geçeceği sahada 7 bin hektar or-
man arazisi Karayolları’na tahsis edilecek ve 

rapora göre 66 bin 73 ağaç kesilecek. 11 
arkeolojik sit, 9 koruma alanına doğ-
rudan ya da dolaylı zarar verecektir. 

Bu Sit’lerin bir kısmı (Kaputaş Do-
ğal Sit Alanı ve Myra Arkeolojik Sit 
alanı) 1. Derece Sit statüsünde bu-

lunmaktadır. yolun geçeceği hat üze-
rindeki 22’si endemik 454 bitki cin-

si projeden zarar görecektir. 
Bölgede topoğrafya iki-

ye bölünecek ve yaban 
hayatının alanı dara-

lacaktır. Demre’de örtü altı tarım, Finike’de 
coğrafi işaretli Finike portakalı üretiminin 
yapıldığı kıymetli tarım alanları ve zeytinlik-
ler zarar görecektir” diye konuştu.

‘12 MİLYON METREKÜP HAFRİYAT                   
3 İLÇEYE DÖKÜLECEK’

yol yapımı yarma çalışmalarında 19 mil-
yon metreküp hafriyat ortaya çıkacağını be-
lirten Koç, “Bu hafriyatın inşa fazlası 12 mil-
yon metreküpü 3 ilçeye dökülecek. 3 ilçede 
de bu büyüklükte döküm alanı bulunma-
maktadır. yol yapım çalışmaları sırasında 
tozlanma, patlatma ile bölge florası ile yer 
altı suları zarar görecektir” ifadelerini kullan-
dı.  DHA

Büyükşehir Belediyesi, çevre-
ci ve geri dönüşüm uygulamala-
rı çerçevesinde Büyükşehir Be-
lediyesi Park ve Bahçeler Dairesi 
Başkanlığı tarafından parklar-
da çocuk oyun gruplarında yeni 
bir zemin uygulaması başlatıldı. 
Zeytin çekirdeği geri dönüştü-
rülerek, parklarda zemin olarak 
kullanılıyor. İlk etapta Konyaaltı 
Sahili ve Karaalioğlu Parkı’nda 
başlatılan uygulamayla zeytin 
çekirdeğiyle dolduruldu.

ÇEVRECİ UYGULAMA

Zeytin çekirdekleri, doğal bir 
malzeme olması, esnek ve darbe 
emici yapısı sayesinde çocuklar 
için daha güvenli bir oyun orta-
mı sunuyor. Ayrıca uygulama 
sayesinde çevresel sürdürülebi-
lirliğe dikkat çekilerek, organik 
atıkların değerlendirilmesiy-
le doğaya duyarlı bir çözüm su-
nuluyor. Zeytin çekirdeği kapla-
ması, güvenlik açısından değil, 
aynı zamanda ekonomik ve eko-
lojik faydalarıyla da öne çıkıyor. 
Geri dönüştürülebilir ve biyolo-
jik olarak parçalanabilir olması, 
bu yöntemi geleneksel kauçuk 
ve plastik bazlı zemin kaplama-
larına kıyasla daha çevreci bir 

alternatif haline getiriyor.
Konyaaltı Sahil yaşam Par-

kı’nı ziyaret eden aileler de bu 
uygulamadan oldukça mem-
nun. Çocuklarının daha güvenli 
bir zeminde oyun oynayabilme-
sinin kendilerini rahatlattığını 
belirten ebeveynler, bu tür çev-
reci projelerin diğer oyun alan-
larına da yayılması gerektiğini 
ifade etti. Büyükşehir Belediyesi 
yetkilileri, yeni başlatılan bu uy-
gulamanın ilerleyen süreçlerde 
yaygınlaştırılacağını belirtti.

ÇOCUKLARIN GÜVENLİĞİ        
ÖN PLANDA

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Park ve Bahçeler Daire-
si Başkanlığı’nda görevli Pey-
zaj Mimarı Önder İlaslan, zeytin 
çekirdeğinden dönüştürülen 
zemin kaplamanın Konyaaltı 
Sahili’ndeki parklarda uygula-
dıklarını belirterek, “Dayanıklı 
bir malzemeye sahip olan zey-
tin çekirdeği kaplama sayesin-
de, çocuklarımız güvenli, sağlıklı 
ve konforlu bir alanda oyun oy-
nama imkanı buluyor. Zeytin çe-
kirdeği çürümeye karşı dayanık-
lıdır ve parazit yaşanma olayı 
olmaz” dedi. İHA

Finike-kalkan yol 
projesi için 3 dava
Finike’den başlayıp, Demre, Kaş, Kalkan arasında toplam 74 kilometrelik, 60 metre genişliğinde, 
gidiş- geliş 4 şeritli, 11 köprü ve viyadük, 6 tünel ile 12 alt ve üst geçitten oluşan ve ‘Çevresel Etki 

Değerlendirmesi (ÇED) olumlu’ kararı verilen bölünmüş yol projesinin iptali için 3 dava açıldı

Parkların zemini zeytin
çekirdeğiyle kaplanıyor

Büyükşehir Belediyesi, Karaalioğlu Parkı ve Konyaaltı 
Sahili’ndeki parklarda yer alan çocuk oyun alanlarında 

zeytin çekirdeğinden zemin kaplama uygulaması başlattı

AnTALyA Büyükşehir Belediyesi ASAT 
Genel Müdürlüğü, kentin 19 ilçesinde alt-
yapı sorunlarını çözmek amacıyla çalış-
malarını sürdürüyor. Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek’in “Planlı, kurallı 
ve kimlikli kent” vizyonu doğrultusun-
da hareket eden ekipler, Serik il-
çesinde kapsamlı bir içme 
suyu hattı yenileme çalış-
ması gerçekleştiriyor. 
Serik’in 66 mahalle-
sinde vatandaşlara 
kesintisiz ve sağlık-
lı içme suyu ulaş-
tırmayı hedefleyen 
ASAT, özellikle Be-
lek ve Kadriye böl-
gelerinde yaşanan 
su sorununu çöz-
mek için dev bir pro-
jeye imza attı.

TURİZM BÖLGESİNE 
GÜÇLÜ ALTYAPI

Antalya Büyükşehir Belediyesi 

ASAT Genel Müdürlüğünde görevli Kont-
rolör Mühendisi Selami Fındık, projenin 
bölge için büyük önem taşıdığını belirte-

rek, “Belek ve Kadriye, turizm açısından 
önemli bölgeler. Özellikle yaz aylarında tu-
rist yoğunluğu nedeniyle içme suyu sı-
kıntısı yaşanıyordu. Başkanımız Muhit-
tin Böcek’in talimatıyla başlattığımız proje 

kapsamında, farklı çaplarda toplam 
40 kilometrelik içme suyu boru-

su döşendi. Ayrıca su üre-
tim tesisi ve iletim hattı 

inşa edilerek toplam-
da 1 milyar 561 mil-

yon TL’lik yatırım 
gerçekleştirildi. 
Projenin tamam-
lanmasıyla bir-
likte sondajlar 
bölgesinden sa-
niyede 930 litre 
su basımı gerçek-

leştirilerek Belek, 
Kadriye ve Karadayı 

mahallelerinde yaşa-
nan içme suyu sıkıntıla-

rı tamamen giderilmiş ola-
cak” dedi.   HABER MERKEZİ 

Büyükşehir’den 
Büyük yatırım

Büyükşehir Belediyesi, Serik ilçesinde hayata geçirdiği 1 milyar 561 milyon TL 
maliyetli dev içme suyu projesinde sona yaklaştı. Proje Belek, Kadriye ve Karadayı 

mahallelerinin ve turizm bölgesinin 50 yıllık içme suyu ihtiyacını karşılayacak
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14184
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SERİK ilçesinde jandarmanın uyuşturucu operasyonunda gözaltına 
alınan 1 şüpheli tutuklandı. Jandarma Suç Araştırma Timi (JASAT) 
ekipleri M.T.’nin (39) ilçe merkezinde evine baskın düzenledi. Evde 
yapılan aramada satışa hazır 900 gram kubar esrar, hassas terazi ve 
bir miktar para ele geçirildi. Gözaltına alınan M.T. jandarmadaki işlem-
lerinin ardından tutuklandı. DHA

Zehir tacirlerine operasyon 

2024-2025 eğitim ve öğretim yılı ikinci dö-
nem tedbirleri toplantısı, Kemer Kaymaka-
mı Ahmet Solmaz başkanlığında gerçekleşti-
rildi.  Toplantıda, öğrencilere yönelik emniyet 
ve tedbirlerin alınması, öğrencileri suçlardan 
koruma yöntemleri, okul giriş ve çıkışlarında 
alınacak olan güvenlik tedbirleri, öğrencile-
re trafik eğitimi, okullarda güvenlik kamera 
sistemlerinin kurulması, okul çevrelerinde-
ki kafelerde denetimlerin yapılması, okul 
servislerinde denetimlerin yapılması, servis 
şoförlerinin uyması gereken genel kurallar 
gibi konular hakkında fikir alışverişinde bu-
lunuldu. HABER MERKEZİ

AnTAlyA’dA trafik güvenliğini 
artırmak ve motosiklet sürü-
cülerini bilinçlendirmek ama-
cıyla oluşturulan Motosiklet 

Kullanıcısı Eğitim İstasyonu Trafik Mo-
bil Karavanı tanıtımı ve emniyet timle-
rine tahsis edilen yeni motosikletlerin 
teslim töreni düzenlendi. Cumhuriyet 
Meydanı’nda gerçekleştirilen törene 
Vali Hulusi Şahin, İl Emniyet Müdürü 
İlker Arslan katıldı. Törende konuşan 
Vali Şahin, kentteki motosiklet kaza-
larına dikkati çekerek, “Türkiye gene-
linde ölümlü kazaların yaklaşık yüzde 
50’si motosiklet kazası kaynaklı. An-
cak Antalya’da bu oran yüzde 60 sevi-
yelerinde. nüfusa oranla en fazla mo-
tosikletin bulunduğu şehir Antalya. 
Bu nedenle denetimlerin çok daha sıkı 
olması gerekiyor” dedi.

KaSK KuLLaNImINda                  
SIFIr TOLEraNS

İl Emniyet Mü-
dürlüğü ekiplerinin 
trafik denetimleri-
ni artırdığını belir-
ten Vali Hulusi Şa-
hin, “Tahsis edilen 
25 yeni motosiklet, 
trafik hizmetlerinde 
kullanılmak üzere İl 
Emniyet Müdürlü-
ğümüzün envante-
rine girdi. Bu moto-
sikletli ekipler, trafik 
denetimlerinde kri-
tik rol oynayacak. 
2025 yılını ‘Motor-
lu denetim yılı’ olarak belirledik ve bu 
kapsamda trafik kontrollerini artıra-
cağız. En büyük hedefimiz, ölümlü ka-

zaları azaltarak Avrupa standartları-
na ulaşmak” diye konuştu. Motosiklet 
kullanıcılarını kask takma konusunda 

uyaran Şahin, “Kask 
kullanımına sıfır to-
lerans gösteriyoruz. 
Sadece sürücüler 
için değil, yolcular 
için de bu kural ge-
çerli. Emniyet ekip-
lerimiz, kask takma-
yanlara cezai işlem 
uyguluyor. Vatan-
daşlarımızdan ken-
di güvenlikleri için 
mutlaka kask tak-
malarını istiyoruz” 

dedi. Motorcu grupla-
rının ‘Motorcu dostu 

Bariyer’ taleplerine de değinen Şahin, 
“Geçtiğimiz günlerde bir polis me-

murumuzu trafik kazasında kaybet-
tik. Karayolları ile iş birliği içinde kritik 
noktalarda motorcu dostu bariyer ça-
lışmalarını artıracağız” diye konuştu.

TÜRKİYE’DE BİR İLK:                  
DENETİM KARAVANI

Antalya’da trafik kazalarını önlemek 
için yeni stratejiler geliştirdiklerini be-
lirten İl Emniyet Müdürü İlker Arslan 
ise “Türkiye’de ilk defa Antalya’da uy-
gulanacak bir trafik denetim istasyo-
nu oluşturduk. Şehirlerarası yollarda-
ki araç denetim istasyonlarına benzer 
bir konseptle, motosiklet kullanıcıları-
nın denetimini gerçekleştirecek mobil 
karavanımızı hizmete açıyoruz” dedi.   
dHa

Trafik güvenliği için 
sıkı deneTimler olacak
Vali Hulusi Şahin, İl Emniyet Teşkilatı bünyesine katılan yeni motosikletler ve Motosiklet Kullanıcısı Eğitim 
İstasyonu Trafik Mobil Karavanı ile şehrin trafik güvenliğinin artacağını belirterek sıkı denetim mesajı verdi Son 1 haftada düzenlenen operas-

yonlarda çeşitli suçlardan aranan 542 
kişi yakalandı. Antalya İl Emniyet Mü-
dürlüğü Asayiş Şube ekiplerince son bir 
haftada gerçekleştirilen çalışmalarda 
çeşitli suçlardan aranan 542 kişi yaka-
landı. Aranan şahıslar arasında, 61 hır-
sızlık, 99 dolandırıcılık, 3 yağma, 10 cin-
sel suç, 3 öldürme ve 366 diğer suçtan 
zanlı yer alırken, ayrıca kesinleşmiş ha-
pis cezası ile aranan 188 kişi de yakala-
narak adli mercilere sevk edildi.  İHA

KEpEz’dE gerçekleşen kazada yolun 
karşısına geçmeye çalışan yaşlı adama 
TIR çarptı. Kaza, saat 11.30 sıralarında 
Kepez ilçesi 2202 sokak ile necip Fazıl 
Kısakürek Caddesi kesişiminde meyda-
na geldi. Edinilen bilgiye göre, ışık sis-
temine yakın bir noktada yolun karşı-
sına geçmek isteyen iki arkadaştan Ali 
Savaş (78), o sırada kırmızı ışıkta bekle-
yen ve yeşil yanması ile hareket eden 
Hüseyin Ş. (50) idaresindeki 07 BzS 557 
plakalı TIR’ın altında kaldı. Çarpma se-
sini fark eden TIR sürücüsü araç altın-
da bir kişinin kaldığını gördü. Çevrede-
ki vatandaşların ihbarı ile TIR’ın altında 
kalan yaşlı adam için itfaiye, polis ve 
sağlık ekipleri sevk edildi. İhbarla veri-
len adrese gelen ekipler tırın altında bu-
lunan Ali Savaş’ı yaklaşık yarım saatlik 
çalışmanın ardından bulunduğu yer-
den çıkardı. İHA

1 haftada aranan 
542 suçlu yakalandı

Yaşlı adama TIR çarptı

Eğitim tedbirleri
toplantısı yapıldı

kasalar alev aldı
sebzeler telef oldu

SErİK’TE kimliği belirsiz bir şüpheli, çöp kontey-
nerinden aldığı kartonu ateşe vererek plastik kasa-
ları tutuşturdu ve iş yerini kundakladı. Kundaklama 
anı, çevredeki bir iş yeri güvenlik kamerasına 
saniye saniye yansıdı. Yangın sonucunda plastik 
kasalar zarar görürken, sebzeler telef oldu. Olay, 
Cumhuriyet Mahallesi Toptancı Hali’nde meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, İbrahim Ö.’ye ait ardiye 
deposunun önüne gelen şüpheli, çöp konteynerin-
den aldığı kartonu çakmakla ateşe verdi. Ardından 
kartonu plastik kasaların arasına atarak bölgeden 
uzaklaştı. Bir süre sonra geri dönen şahıs, alevlerin 
yükseldiğini fark edince olay yerinden hızla ayrıldı.

YANGINDA İŞ YERİ DEPOSU ZARAR GÖRDÜ

Yangını fark eden vatandaşlar durumu 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirdi. İhbar üzerine olay yerine 
gelen itfaiye ekipleri yangını kısa sürede söndürdü. 
Ancak iş yerinde bulunan plastik kasalar kullanıla-

maz hale gelirken, depodaki sebzeler de zarar 
gördü. Olay sırasında bölgedeki tır şoförle-
rinden Seyfettin Mandacı, yangını fark eder 
etmez iş yeri sahiplerini aradıklarını belirterek, 
“Ben buraya tırımı yanaştırdım. Birdenbire 
alevler yükseldi. Hemen iş yeri sahiplerini 
aradık. Alevleri görünce tırımı ve diğer araç-
ları zarar görmemesi için çektik. Yangın çöp 
konteynerinin yanından başladı, nasıl oldu 

anlamadık” dedi.
Olayla ilgili polis ekipleri inceleme başlattı. 

Güvenlik kamerasına yansıyan görüntülerde, 
zanlının plastik kasaları ateşe vermesi, ardın-
dan bölgeden uzaklaşması, daha sonra geri 
dönerek yangını kontrol etmesi ve alevleri 
görünce kaçması anbean kaydedildi. Şüpheli-
nin kimliğinin belirlenmesi ve yakalanması için 
çalışmalar sürüyor. İHA

Metruk binada korkutan yangın
KEpEz’dE metruk binada yan-

gın çıktı. yangın, Kepez ilçesine 

bağlı yenidoğan Mahallesi dum-

lupınar Caddesi üzerinde bulu-

nan akaryakıt istasyonunun ya-

kınındaki 2 katlı metruk binada 

meydana geldi. Madde bağım-

lılarının yaşadığı metruk bina-

nın çatısından duman çıktığını 

fark eden akaryakıt istasyonu ça-

lışanları, durumu 112 Acil Çağ-

rı Merkezi’ne bildirdi. İhbarla böl-

geye sevk edilen itfaiye ekipleri 

metruk binanın çatısında baş-

layan yangına müdahalede bu-

lundu. Ekipler binayı saran yo-

ğun dumanı aspiratör ile tahliye 

etti. Binanın çevresinde bulunan 

park halindeki araçlar ise itfaiye 

ekipleri tarafından güvenli böl-

geye alındı.
yangın anına tanıklık eden 

akaryakıt istasyonu çalışanı Bu-

rak Çetinkuru “İlk patlama sesi 

duyduk, sonra yangın çıktığını 

fark ettik. Biz yangına müdahale 

etmeye çalıştık ama söndüreme-

dik, daha da büyüdü. Arkadaşla-

rımız itfaiyeye haber verdi. İtfa-

iye geldi, yangına müdahalede 

bulundu. yangını güçlükle sön-

dürebildiler. Binanın çevresinden 

bulunan araçları da itfaiyeciler 

çekti” diye konuştu. polis ekipleri 

ise binanın çevresinde bulunan 

otomobil sahiplerine durumu bil-

dirdi. Ekipler, yangının çıkış sebe-

bini araştırıyor.  dHa
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Yurttan
kısa kısa

Eski bakanın 
oğluna müebbet

ANKARA’DA anneannesi Leyla 
Çetiner’i (80) tabancayla öldüren eski 
bakanlardan Abdüllatif Şener’in oğlu 
Bedirhan Şener hakkında, ‘üst soya 
karşı kasten öldürme’ suçundan takdir 
indirimi uygulanarak müebbet hapis 
cezası verildi. Sanığın, annesi Berrin 
Şener’i öldürmeye teşebbüs ettiği 
ettiğine yönelik suçlamada ise delil ye-
tersizliğinden beraatına karar verildi.

Nevşin Mengü’ye 
1 yıl hapis cezası

GAZETECİ Nevşin Mengü’nün 
‘basın ve yayın yoluyla terör örgütü 
propagandası yapmak’ iddiasıyla yar-
gılandığı davanın duruşması görüldü. 
Mengü hakkında kırmızı bültenle 
aranan Salih Müslim ile yaptığı ve 
terör örgütünü övücü söylemleri 
içerdiği belirtilen röportajı nedeniyle 1 
yıl 3 ay hapis cezası verildi. Mahkeme, 
cezanın ertelenmesine karar verdi. 

Balıkesir’de silahlı 
kuyumcu soygunu

BALIKESİR’İN Hisariçi Mahallesi Ör-
cüler Caddesi Basın Sokak’taki Tanju 
Kaymaz’a ait kuyumcuya, saat 12.30 
sıralarında gelen maskeli kişi kadın 
tezgahtarı silahla tehdit edip vitrin-
deki altın takıları alarak kaçtı. İhbarla 
olay yerine çok sayıda polis ekibi sevk 
edildi. Polis, şüpheliyi yakalamak için 
çalışma başlatırken çalınan miktar da 
belirlenmeye çalışılıyor.

Çayırhan işçileri 
yeniden eylemde

ANKARA’NIN Nallıhan ilçesindeki 
Çayırhan Termik Santrali işçileri, 
özelleştirme duyurusuna karşı termik 
santralin önünde yeniden oturma 
eylemi başlattı. Kendilerini ocağa ka-
patmak isteyen işçilere sağlık ve iş gü-
venliği gerekçesiyle jandarma ekipleri 
tarafından izin verilmedi. Maden-İş 
Sendikası Genel Başkanı Nurettin 
Akçul, açıklama yaparken fenalaşınca 
hastaneye kaldırıldı. 

HKU5 virüsü 
için endişe yok!

GÖĞÜS Hastalıkları Uzmanı 

Prof. Dr. Tevfik Özlü, Çin’de 

bilim insanlarının yarasalar 

üzerinde yaptıkları çalışmalarda 

insanlara bulaşma riski taşıdığı 

öne sürülen yeni tip ‘HKU5’ adlı 

koronavirüs tespitine ilişkin, 

“’Yeniden pandemi olur mu?’ 

diye korku oluştu. Virüsün insa-

na bulaştığına dair dair bir bilgi 

yok. Bulaşabilme yeteneğinin 

olduğunu gösterdiler” dedi.

Mezarlıkta 
3 kadını katletti

ADANA’DA Şemsettin Erkuvan, 

oğlu Muzaffer Erkuvan’ın intiha-

rından sorumlu tuttuğu gelini 

Güldane ile onun annesi Şenay 

ve kız kardeşi Gaye Gerçek›i 

mezarlıkta başlarından vurarak 

öldürdü. Erkuvan, ilk duruşmada, 

“Olay günü oğlumun mezarını 

ziyarete gitmiştim. Gelinim 

Güldane, annesi Şenay ve ablası 

Gaye ile karşılaştım. Sinirlenip, 

hepsine ateş ettim” dedi.

Emekli polisin 
cesedi bulundu

AMASYA’DA Ellibeşevler 

Mahallesi Ataşehir mevkisi 

Yeşilırmak Nehri’nde, saat 11.00 

sıralarında su yüzeyinde hareket-

siz kişiyi görenler, 112 Acil Çağrı 

Merkezi’ne ihbarda bulundu. 

Öldüğü belirlenen kişinin cansız 

bedeni kıyıya çıkartıldı. İncele-

mede, cesedin emekli polis İsmail 

Aylak’a ait olduğu belirlendi. Olay 

ile ilgili soruşturma başlatıldı.

DHA-İHA

İnşaat şebekelerinin, 
rant odaklarının, ta-
lan çetelerinin üstünü 

kumla kapatıp, hokus 
pokuslamaya, yutmaya 
çalıştığı Magydos-Per-
ge antik yolu kurtulu-
yor. Kentin dinamikle-
ri, çevreciler, kültürel 
miras savunucuları, 
uzmanlar, bilim dün-
yası, medya önemli bir 
sınav verdi bu konuda. 
Çok önemli bir sınav… 
Herkesi cesaretlendiren 
değerli bir başarı… Bir 
süredir çekilen müca-
dele zincirine yeni bir 
halka daha eklendi. Ne güzel!

BÜYÜKŞEHİR TEMİZLİYOR

Rant çetesi tarafından kumla kapatılan antik 
yolda yürütülen temizlik çalışmasının fotoğraf-
larını Deniz Kaplan gönderdi. Bu talan girişi-
mini de ilk o duyurmuştu hepimize. Antik yolu 
temizlemek için iki tane iş makinesi çalışıyor. 
45 günde temizleneceği söylenmişti, ama nasıl 
doldurdularsa, hala sürüyor temizlik. Temizlik 
işini Büyükşehir Belediyesi yapıyor. Bu antik 
alanlarda, tarihi yapılarda, arkeolojik bölge-
lerde CHP’li belediyelere su bile içirmiyorlar. 
Fakat mevzu temizlik, çukur doldurma, çalı 
çırpı budama filan olunca belediyelerin kapısını 
çalıyorlar. 

VUR KAFASINA TOKMAĞI

Bu çifte standardı, bu karanlık siyaseti de 

anlatacağız. Antik yol 
üzerinde biraz yü-
rüyelim, el birliğiyle 
başardığımız işin biraz 
keyfini çıkartalım. 
Toplum, halk 
birlik olduk-
ça, kararlı bir 
duruş sergile-
dikçe, hesap 
sordukça, di-
rendikçe rant 
hesapları, 
yağma, talan 
geri püskür-
tülebiliyor. 
Tabii bu 
yağmacı 

sermaye, hepimizden daha örgüt-
lü, daha organize, daha komplike. 
Hani lunaparklarda tokmakla kafaya 
vurma oyunu var ya; işte aynen öyle 
bir şey. O kafaya vurursun, gider, 
bu kafaya vurursun, şuradan kafa 
çıkar. Ona yetişeyim derken öbürü 
kafayı uzatır. En sonunda bitkin 
düşer, bırakırsın. Rant şebekeleri 
de böyle. Birini suçüstü yakalıyor-
sunuz, başka yerde diğeri tezgah 
kuruyor. Bir bitmediler yani…

CHP’YE ÇİFTE STANDART

Gelelim şu çifte standarda… Mesela AKP’li 
Konya Büyükşehir Belediyesi Çatalhöyük’ün 
önüne devasa bir karşılama merkezi, müze filan 
kurdu. Yine Konya’da AKP’li Selçuklu Beledi-
yesi tarihi belde Sille’yi istediği gibi kullanıyor. 

Rumlardan kalan kiliseleri restore ediyor, eski 
evleri elden geçiriyor. Nargile kafeler, resto-
ranlarla dolu bir belde haline gelmiş durumda 
Sille. AKP’li belediyeler tarihi eserlerden, kültü-
rel mirastan para basıyor. Antalya’da ise CHP’li 

Konyaaltı Belediyesi, yüzlerce yıllık 
miras Sinan Değirmeni’ne mü-
dahale edemiyor, el atamıyor, 
hazırladığı projeyi uygulayamı-
yor, koruyamıyor. Niye? Çünkü 
Çevre ve Şehircilik Bakanı’na 
takılmış durumda proje. AKP’li 
olsaydı ışık hızıyla geçerdi, 
CHP’li olunca takoz…

DEVLETİN KÖSTEBEKLERİ

Kendileri koruyor mu peki? 
Ne gezer! En taze örneği Magy-
dos-Perge antik yolu işte. Bizim 
vergilerimizle beslenen, palaz-
lanan etkililer, yetkililer görmedi 
oradaki yağmayı; Deniz Kaplan 
gördü. Uydu görüntülerine ba-
karken gördü hem de… Koskoca 
devletin yapamadığını, bir genç 
adam yapıyor. Devlet ense yapıyor, 
yurttaş memleketi koruyor. Antik 
kentler, arkeolojik sit alanları kös-
tebek yuvasına dönmüş durumda. 
CHP’li belediyeleri yanaştırmıyor-
lar. Fakat çukur kapatılacaksa, lahit 
taşınacaksa, otlar, bitkiler temizle-

necekse hemen yazı gidiyor belediyelere. Yani 
hamallık CHP’li belediyeden, işin havasını 
atmak iktidardan… Olan da halkın malına, 
tarihine, geçmişine, mirasına oluyor. Çimenler 
eziliyor yani… 

BElEDİYE YAPıYOR, ONlAR HAvA ATıYOR

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

ÖZGÜRLÜK İçin Hu-
kukçular Derneği 
(ÖHD) üyeleri Adliye 
önünde eylem ger-

çekleştirdi. Avukatların mes-
leki faaliyetleri nedeniyle bas-
kılara maruz kaldıklarını ve yargının 
siyasallaştığını ifade eden ÖHD Antal-
ya Temsilciliği adına konuşan Avukat 
Erhan Aktı, İstanbul Barosu Yönetim 
Kurulu Üyesi Avukat Fırat Epözde-
mir’in tutuklanmasının siyasi bir karar 
olduğunu ifade ederken, avukatların 
gözaltına alınması ve tutuklanmasının 
savunma hakkına yönelik ciddi bir sal-
dırı olduğu söyledi.

‘KABUL ETMİYORUZ’

Özgürlük İçin Hukukçular Derneği 
(ÖHD) Antalya Temsilciliği, hak savu-
nucusu avukatlara yönelik artan siste-
matik yargı tacizine karşı bu uygula-
malara karşı mücadele etmeye devam 
edeceklerini açıklarken dernek adına 
basın açıklamasını, Avukat Erhan Aktı 
tarafından yapıldı. Aktı, “Hak savunu-
cusu avukatlara yönelik artan siste-

matik yargı tacizini kabul etmiyoruz. 
Geçtiğimiz 2 ay içerisinde birçok mes-
lektaşımız mesleki faaliyetleri gerek-
çe gösterilerek gözaltına alınmış, tu-
tuklanmış ve adli kontrol tedbirleri ile 
özgürlüğünden mahrum bırakılmıştır. 
23 Ocak 2025 tarihinde Strasbourg’da 
katıldığı Avrupa Konseyi Savunman-
lar toplantısı dönüşünde, İstanbul Ba-
rosu Yönetim Kurulu Üyesi ve ÖHD 

üyesi Avukat Fırat Epözdemir, İstanbul 
Havalimanı’nda gözaltına alınmış ve 
ardından tutuklanmıştır. Meslek haya-
tı boyunca adalet, özgürlük ve eşitlik 
mücadelesi yürütmüş olan meslekta-
şımızın suç unsuru taşımayan, somut 
hiçbir delile dayanmayan hukuk dışı 
iddialar sonucunda, mesleki faaliyet-
leri gerekçe gösterilerek tutuklanması, 
verilen bu kararın hukuki değil siyasi 

bir karar olduğunun en net göstergesi-
dir” dedi.

“7197 avukatın oyuyla seçilmiş olan 
İstanbul Barosu Başkanı ve Yöneticile-
ri hakkında açılan soruşturma, hedef 
gösterme ve yargı tehditleriyle başla-
yan süreç; Yönetim Kurulu Üyesi Avu-
kat Fırat Epözdemir’in tutuklanmasıy-
la devam etmektedir” diyen Avukat 
Aktı “Bu tür girişimler, yargının bağım-
sızlığını zedeleyen, savunmayı sustur-
maya ve baroları baskı altına almaya 
yönelik sistematik bir çabanın parça-
sıdır. İstanbul Barosu hedef alınarak, 
avukatlık mesleğinin onurunu, huku-
kun üstünlüğünü, hak ve özgürlükle-
ri savunan herkes ve her kesim siyasi 
iktidar tarafından tehdit edilmekte-
dir. Meslektaşımız şahsında avukat-
lık mesleğinin itibarı zedelenmekte, sa-
vunma hakkının dokunulmazlığı ihlal 
edilmektedir. Bağımsız ve tarafsız yar-
gının en önemli teminatı olan avukat-
lar tehlikede oldukça, halkın adalete 
olan güvensizliği artmakta, hak arama 
mücadeleleri ve savunma hakları en-
gellenmektedir” dedi.

VERGİ Haftası nedeniyle 
Antalya Defterdarlığı önün-
de eylem yapan Büro Emek-
çileri Sendikası (BES) Antal-
ya Şubesi üyeleri Vergide, 
gelirde adalet ve sorunları-
na da çözüm istedi. Defterdarlık önün-
de toplanan BES üyeleri adına açıkla-
ma yapan BES Antalya Şube Başkanı 
Devrim Mol “Dünyanın en adaletsiz 
vergisi olan dolaylı vergiler yoluyla 
kamu emekçilerinin ve toplumun yok-
sulluğunun derinleştiğini belirterek 
vergi adaletsizliğinin bir servet trans-
ferine dönüştürüldüğü ve vergi ada-
letsizliğinin konuşulmadığı vergi haf-
talarını kutlamayı kabul etmiyoruz” 
dedi. 

“Biz maliye emekçileri bu ülkede 
adaletsiz vergi ödemenin yanı sıra, yıl-
lardır çözülmeyen ve artık kangren 
haline gelmiş sorunlarla uğraşmaya 

devam etmekteyiz” diyen Devrim Mol 
sözlerine, “Başta büyük şehirler olmak 
üzere, kurumda gelir adaletsizliği ve 
artık bir mobbinge dönen aşırı iş yükü 
nedeniyle kurum sürekli kan kayıp et-
mekte ve genç maliye emekçileri sü-
rekli kurum değişikliği, istifa vb. ne-
denlerle kurumdan ayrılmaktadırlar. 
Buradan bir kez daha ifade etmek isti-
yoruz. Maliye emekçilerinin sorunları 
bütünlüklü bir şekilde ele alınmalıdır. 
Merkez taşra ayrımına son verilme-
lidir. Maliye emekçileri mali hizmet-
ler sınıfı altında tanımlanmalı ve ku-
rumda bozulan liyakat kariyer ilişkisi, 
mali hizmetler sınıfı içinde yeniden 
ele alınmalıdır” dedi.

Mol, “İçinde bulunduğumuz yıl 36. 
yılı kutlanacak olan vergi haftasın-
da da ülkede yaşanan vergi adaletsiz-
liğine ilişkin tek kelime edilmeyecek 
ve hatırı sayılır mükelleflerin katıldı-

ğı resmi konuşmalar, maliye emekçile-
rine idare tarafından kısa mesaj atma 
ve artık idarenin bir rutini haline ge-
len ve maliye emekçilerini Kızılay’a 
kan vermeye davet eden bir içerikte 
kutlanmaya devam etmektedir. Bizler, 
iktidar tarafından vergi adaletsizliği-

nin bir servet transferine dönüştürül-
düğü ve vergi adaletsizliğinin konu-
şulmadığı vergi haftalarını kutlamayı 
kabul etmiyoruz. Bu haksızlığın bir an 
önce son bulması için iktidarı daha 
fazla gecikmeden adım atmaya davet 
ediyoruz” diye konuştu.

AvukAtlAr
ses yükseltti
Avukatlara yönelik artan yargı tacizine karşı meslektaşlarının hukuksuz 

şekilde gözaltına alındığını ve tutuklandığını ifade eden Özgürlük İçin 
Hukukçular Derneği (ÖHD) Adliye önünde basın açıklaması yaptı

GÜVEN 
GÜNEŞ

Vergide adalet çağrısı yaptılar
GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Münih Havalimanı 
çalışanları grevde

ALMANYA’DA Münih Havalimanı 
yetkilileri, kamu sektörü sendikası 
Verdi’nin dün itibariyle düzenlediği 
2 günlük grev nedeniyle hava yolu 
şirketlerinin buradaki uçuşlarının 
yaklaşık yüzde 80’ini iptal ettiğini du-
yurdu. Almanya’nın ikinci en büyük 
havalimanı, internet sitesinden yaptığı 
açıklamada daha fazla uçuşun iptal 
edilme olasılığı bulunduğunu bildirdi.

Gene Hackman 
ve eşi ölü bulundu

OSCAR ödüllü oyuncu Gene 
Hackman (95) ve eşi klasik piyanist 
Betsy Arakawa (63), Santa Fe’nin 
kuzeydoğusundaki Santa Fe Summit 
bölgesindeki evlerinde ölü bulundu. 
Santa Fe İlçe Şerifi Adan Mendoza 
yaptığı açıklamada, çiftin ve köpekleri-
nin hayatını kaybettiğini doğruladı. 
Ölümlere ilişkin bilgi verilmezken 
cinayetten şüphelenilmediği belirtildi. 

Ukrayna hükümeti 
anlaşmayı onayladı

UKRAYNA Başbakanı Denis Şmigal, 
sosyal paylaşım hesabından yaptığı 
açıklamada, ülkesi ile ABD arasında 
nadir toprak elementlerine yatırım ya-
pılmasını öngören anlaşma taslağını 
Bakanlar Kurulu toplantısında görüş-
tüklerini ve onayladıklarını belirtti. 
Şmigal, anlaşma taslağını ‘Ukrayna ile 
ABD arasında imzalanacak yatırım ve 
kalkınma fonu’ olarak nitelendirdi.

43 yıl sonra sahte 
kimlikle yakalandı

ABD’NİN Wyoming eyaletinde 
1982 yılında meydana gelen bombalı 
saldırının şüphelisi, 43 yıl boyunca 
sahte kimlikle yaşadıktan sonra New 
Mexico’da yakalandı. FBI tarafından 
yapılan açıklamada, 76 yaşındaki 
Stephen Craig Campbell’in, Walter 
Lee Coffman adına düzenlenmiş 
sahte belgelerle yıllarca kimliğini 
gizlediği belirtildi. Campbell, geçen 
hafta gözaltına alındı. 

Kuzey Kore’ye 
FBI’dan suçlama

ABD, Kuzey Koreli bilgisayar 

korsanlarını tarihin en büyük 

kripto soygununu gerçekleştir-

mekle suçluyor. Dubai merkezli 

kripto para borsası Bybit, büyük 

bir siber saldırıya uğradı. Yakla-

şık 1 buçuk milyar dolar değerin-

deki Ethereum (ETH) kripto para 

çalındı. ABD Federal Soruşturma 

Bürosu (FBI), soygundan Kuzey 

Kore destekli hacker grubunu 

sorumlu tuttu.

Japonya’da 
orman yangını

JAPONYA’NIN Iwate eyaletin-

deki Ofunato şehrinde başlayan 

orman yangını devam ediyor. 

Polisten yapılan açıklamada, böl-

gede yanmış 1 ceset bulunduğu, 

vakanın yangın kaynaklı olduğu-

nun değerlendirildiği ifade edildi. 

Yangında en az 600 hektarlık 

alan kül olurken 84 yapı zarar 

gördü, 540 kişi geçici tahliye mer-

kezlerine yerleştirildi. 500’den 

fazla hanede elektrik kesildi. 

Geciken esir 
takası gerçekleşti

İSRAİL’İN Hamas ile varılan 

anlaşmayı ihlal ederek Filistinli 

mahkumların serbest bırakıl-

masını ertelemesinin ardından 

geciken esir takası sonunda 

gerçekleşti. İsrail basınında yer 

alan haberlere göre, Hamas 

anlaşmanın birinci aşamasında 

teslim edilmesi beklenen son 4 

rehinenin cenazesini herhangi bir 

tören yapmadan Kızılhaç yetkilile-

rine teslim etti.

DHA-İHA

TARIM ve Orman Bakanlığı, kır-
mızı et üretiminde sürdürülebi-
lirliği sağlamak ve aile besicili-
ğini teşvik etmek amacıyla yeni 

bir destek programı hazırlıyor. Türkiye 
Kasaplar Besiciler Et ve Et Ürünleri Fe-
derasyonu ve Antalya Kasaplar Oda-
sı Başkanı Osman Yardımcı, programın 
yerli üretimi artırarak sektördeki spe-
külatif fiyat artışlarını engelleyeceği-
ni belirterek, “Faizsiz olarak verilecek 
15 hamile düve ve 5 yıl boyunca kesim 
yasağı sayesinde küçük aile işletmeleri 
yeniden güçlenecek, et fiyatlarında is-
tikrar sağlanacak” dedi.

YERLİ ÜRETİMİ ARTIRACAK

Tarım ve Orman Bakanlığı, yerli hay-
vancılığı güçlendirmek ve ithal ete ba-
ğımlılığı azaltmak amacıyla yeni bir 
teşvik programı başlatmaya hazırlanı-
yor. Program kapsamında besicilere, 
15 hamile düve faizsiz olarak hibe edi-
lecek ve bu hayvanların 5 yıl boyunca 
kesilmemesi şart koşulacak. “Et sektö-
ründe belirli grupların spekülatif mü-
dahaleleriyle fiyatlar yükseliyor 
ve tüketiciler mağdur edili-
yordu. Bu program, hem 
üreticiyi hem de tüketiciyi 
koruyarak ülkemizin et pi-
yasasını istikrara kavuştu-
racak” diyen Türkiye Kasap-
lar Besiciler Et ve Et Ürünleri 
Federasyonu ve Antalya Ka-
saplar Odası Başkanı Os-
man Yardımcı, teşviki 
olumlu karşıladık-
larını belirterek, 
“Yıllardır yerli 
üretimin ar-

tırılması gerektiğini savunduk ancak 
piyasayı spekülatif olarak yönlen-

diren belirli gruplar, yerli üretici-
yi zora soktu. Sonuç olarak ithal 

et politikasıyla hem üreticimiz 
hem de tüketicimiz mağdur 
edildi. Tarım ve Orman Ba-
kanı İbrahim Yumaklı’nın bu 

konuda harekete geçmesi bü-
yük bir adımdır. Aile besiciliği-

ni destekleyecek yeni 
teşvik programıyla 

artık üreticimiz 
tekrar güçle-

necek” dedi.
Geçmiş-

te hemen her köyde hay-
vancılıkla uğraşan ailelerin 
bulunduğunu hatırlatan Yar-
dımcı, zamanla küçük aile iş-
letmelerinin azalmasıyla et üre-
timinde dışa bağımlılığın arttığını 
söyledi. Başkan Yardımcı, özellikle kü-
çük aile işletmelerinin yeniden can-
landırılmasının sektöre büyük katkı 
sağlayacağını vurgulayarak, “Eskiden 
hemen her köyde hayvancılıkla uğra-
şan aileler vardı. Her evde birkaç bü-
yükbaş hayvan beslenir, üretici de tü-
ketici de kazançlı çıkardı. Zamanla bu 
yapı bozuldu ve kırmızı et üretiminde 
dışa bağımlılık arttı. Şimdi faizsiz ola-

rak verilecek 15 hamile düve 
ile küçük aile işletmeleri yeni-
den güçlenecek. Üstelik 5 yıl 

boyunca kesim yasağı getiril-
mesi, hayvan varlığımızın sürdü-

rülebilir şekilde artmasını sağlayacak. 
Bu program doğru şekilde uygulanırsa 
Türkiye hayvancılık konusunda ken-
di kendine yeten bir ülke haline gele-
cektir. Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 
bu adımının kırsal kalkınmayı da des-
tekleyeceğini belirten Yardımcı, teşvik-
lerin yem ve süt üretiminden et fiyat-
larının dengelenmesine kadar birçok 
alanda olumlu etkisi olacağını sözleri-
ne ekledi.

MANAVGAT Ticaret ve Sanayi 
Odası (MATSO) ile Küçük ve Orta Öl-
çekli İşletmeleri Geliştirme ve Des-
tekleme İdaresi Başkanlığı (KOSGEB) 
iş birliğinde, KOSGEB’in KOSGEB İs-
tihdamı Koruma Destek Programı 
hakkında bilgilendirme toplantı-
sı gerçekleştirildi. MATSO Akade-
mi bünyesinde düzenlenen toplantı-
ya, MATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Seydi Tahsin Güngör, KOSGEB An-
talya İl Müdürü Dr. İbrahim Uğur Er-
kış, MATSO başkan yardımcıları Ali 
Özen ve Anıl Bahar, MATSO KOBİ 
uzmanı Güneş Ulutürk, MATSO üye-
leri, Manavgatlı iş insanları ve va-
tandaşlar katıldı.

‘İŞLETMELERİN GÜÇLENMESİ 
İÇİN DESTEKLER ÇOK ÖNEMLİ’

MATSO Başkanı Seydi Tahsin 
Güngör, toplantıda yaptığı konuş-
mada KOSGEB tarafından verilen 
desteklerin işletmeler için önem-
li olduğunu belirterek, KOSGEB’in 

sunduğu bu program sayesinde 
hem işletmelerin hem de girişimci-
lerin daha sağlam bir finansal ya-
pıya kavuşmasını hedefledikleri-
ni ifade etti. Güngör, şunları söyledi: 
“İşletmelerimizin sürdürülebilirliği-
ni sağlamak ve rekabet gücünü ar-
tırmak için finansal desteklerin öne-
mi büyük. Özellikle Manavgat’ta 
faaliyet daha fazla firmamızın KOS-
GEB desteğinden yararlanabilme-
si için çaba gösteriyoruz. Bu tür bil-
gilendirme seminerleri sayesinde 
üyelerimiz devletin sunduğu fırsat-
lardan haberdar oluyor ve işletme-
lerinin gelişimi için bu imkânlardan 
yararlanabiliyor.” Önümüzdeki sü-
reçte, KOSGEB ve diğer kamu ku-
rumları ile iş birliği yaparak yeni 
destek programları ve teşvikler hak-
kında bilgilendirme seminerleri dü-
zenlemeye devam edeceklerini be-
lirten Güngör, “İş dünyamızın her 
türlü destekten maksimum düzey-
de faydalanabilmesi için elimizden 

geleni yapacağız” ifadelerini kullan-
dı. Başkan Güngör, KOSGEB Antalya 
İl Müdürü Dr. İbrahim Uğur Erkış’a 
Manavgat’a ve MATSO üyelerine 
verdiği önem ve katkılardan dolayı 
teşekkür etti.

KOSGEB İL MÜDÜRÜ ERKIŞ’TAN 
DETAYLI BİLGİLENDİRME

KOSGEB İl Müdürü Dr. İbrahim 
Uğur Erkış, toplantıda yaptığı su-
numda KOSGEB İstihdamı Koru-
ma Destek Programı’nın kapsamı, 
başvuru şartları ve işletmelere sağ-
lanan avantajlar hakkında detaylı 
bilgiler verdi. Dr. Erkış, programın iş-
letmelerin istihdamını koruyabilme-
si için büyük bir fırsat sunduğunu 
belirtti. Sunumda, destek programı-
na başvurmak isteyen işletmelerin 
sağlaması gereken şartlar, başvuru 
süreçleri ve KOSGEB’in diğer destek-
leri hakkında da bilgi verildi. Toplan-
tı sonunda katılımcıların soruları da 
cevaplandırıldı.  DHA

Besicilere 
destek geliyor

Tarım ve Orman Bakanlığı, yerli hayvancılığı güçlendirmek ve ithal ete bağımlılığı 
azaltmak amacıyla yeni bir teşvik programı başlatıyor. Program kapsamında besicilere, 
15 hamile düve hibe edilecek ve hayvanların 5 yıl boyunca kesilmemesi şart koşulacak

MAtso üyelerine kosgeB’in 
yeni destek programı anlatıldı
MATSO ve KOSGEB iş birliğiyle KOSGEB İstihdamı Koruma 

Destek Programı Bilgilendirme Toplantısı düzenlendi

KeMer Belediyesi Fen İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri, Göynük Mahallesi 
Raşit Bıldırcın Caddesi’nde yol ve 
kaldırım çalışmalarına başladı. 
Çalışmaları, Kemer Belediye Baş-
kan Yardımcısı Emin Gül ve Kemer 
Belediyesi Göynük Mahalle Sorum-
lusu Halit Canevi yerinde inceledi.  
Kemer Belediye Başkanı Necati 
Topaloğlu’nun “Her mahalleye bir 
kapalı pazar yeri” projesi kapsamın-
da Kuzdere, Arslanbucak, Çamyuva 
ve son olarak Göynük Mahallesi’ne 
kazandırdığı pazar yerine çıkan 
Raşit Bıldırcın Caddesi’nde yol ve 
kaldırım çalışmaları gerçekleştirili-
yor.  Söz konusu cadde üzerindeki 
tüm yolu ve kaldırımı söküp yenile-
me çalışmalarına başlayan belediye 
ekipleri, vatandaşların pazar alanına 
daha rahat ve güvenli şekilde 
ulaşmalarını sağlamayı amaçlıyor.  
Kemer Belediye Başkan Yardımcı-
sı Emin Gül ve Kemer Belediyesi 
Göynük Mahalle Sorumlusu Halit 
Canevi, çalışmaları yerinde incele-
yerek, Kemer Belediyesi Fen İşleri 
Müdürü Aziz Balaban’dan bilgi aldı.   
HABER MERKEZİ 

Kemer’de altyapı 
çalışmaları sürüyor
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TicareT Bakanlığı, yaklaşan rama-
zan öncesi Türkiye genelinde market 
ve gıda üretimi yapılan işletmelere 
yönelik denetimleri sıklaştırdı. Türki-
ye genelinde bugün eş zamanlı yapı-

lan denetimlerde, antalya’daki fırın-
lar da denetlendi. Fırınlarda ekmek 
ve simit başta olmak üzere unlu ma-
müllerin gramajları ve fiyat etiketle-
ri il Ticaret Müdürlüğü ekipleri tara-

fından incelendi. 200 gram ekmeğin 
fiyatının 12,5 lira, 90 gram simidin fi-
yatının ise 15 lira olmasına özellikle 
dikkat edildi. Denetimlerde fiyat eti-
ketleri ve gramajlara uymayan her 
ürün için 3 bin liranın üzerinde para 
cezası uygulanıyor.

OLUMSUZLUK TESPİT EDİLMEDİ

antalya il Ticaret Müdürü Halil 
Özşahan, “ramazan dolayısıyla de-
netimleri daha sıklaştırdık. Ürünle-
rin gramajları ve fiyat etiketlerini in-
celiyoruz. Uygunsuzluk halinde her 
ürün için ayrı para cezası uygulanı-
yor. 2 aylık sürede 6 bin 148 işletme, 
892 binden fazla ürün denetlendi. 
283 firmaya 2 milyon 225 bin liranın 
üzerinde para cezası verildi” dedi. 
Şok denetimlerle market, fırın, kafe-
lerin yakından incelendiğini belirten 
Özşahan, denetimlere ramazan ayın-
da pidenin de dahil edileceğini ifade 
etti. Diğer yandan denetlenen fırında 
herhangi bir olumsuzluk tespit edil-
medi. DHA

anTalya Büyükşehir Be-
lediyesi iştiraki olan eK-
DaĞ aŞ ramazan ayına 
özel pide çıkaracak. Halk 

ekmek Fabrikası, ramazan sofra-
larının vazgeçilmesi olan pidesini 
ilk kez kendi fabrikasında üretme-
ye başlıyor. eKDaĞ aŞ’nin Döşeme-
altı ilçesinde bulunan Halk ekmek 

Fabrikası’nda ramazan sofralarına 
lezzet katacak 4 çeşit pide üretimi 
yapılarak, vatandaşın sofrasına ta-
şınacak.

Büyükşehir Belediyesi Halk ek-
mek Fabrikası’nda üretimi yapılan 
250 gram ramazan pidesi 15 Tl’den 
Halk ekmek Büfelerinden satışa su-

nulacak. Bu yıl ilk kez üretimi yapı-
lan ramazan pidesi 250 gram sade, 
yumurtalı tekli, 500 gram sade ve 
yumurtalı çiftli pide olarak sunula-
cak. 500 gram sade pidenin satışı 
ise 30 Tl’den yapılacak. Uygun fiyat-
lı ve kaliteli ramazan pidelerine an-
talyalılar, Halk ekmek Büfelerinden 
ulaşabilecek.

UYGUN FİYATLI PİDE

eKDaĞ aŞ Genel Müdürü ahmet 
aydın, vatandaşın bütçesine kat-
kı sağlamak amacıyla uygun fiyat-
lı pide üretime yapacaklarını belir-
terek, “Halk ekmek hizmetimizle 
bugüne kadar vatandaşlarımızın 
bütçesine katkı sağlamaya çalıştık. 
Şimdi de ramazan ayına özel olarak 
kendi pidemizi üretiyoruz. antalya-
lı hemşehrilerimizin sofralarına lez-
zetli ve hesaplı pidelerimizi ulaştır-
manın mutluluğunu yaşayacağız” 
dedi.  İHA

MÜsTaKil sanayici ve işadamları Derne-
ği (MÜsiaD) antalya Şubesi’nce, ramazan 
ayı öncesinde düzenlenen etkinlikte orucun 
beden ve ruh sağlığı üzerindeki etkileri akta-
rıldı. Dernek binasında gerçekleştirilen prog-
ramda “ramazan ayında sağlıklı Beslenme” 
ve “ramazan ayının ruh sağlığı Üzerine et-
kisi” başlıklı sunumlar yapıldı. Kadın üyeleri, 
üye eşleri ve iş dünyasının önemli isimlerini 
bir araya getiren etkinliğin ilk oturumunda 
Diyetisyen Kübra Kara, ramazan ayında sağ-
lıklı beslenmenin önemine dikkat çekerek, 
beslenme düzenindeki değişimler, dengeli 
beslenme prensipleri ve oruç sürecinin sağ-
lıkla nasıl sürdürülebileceği hakkında bilgi-
lendirmelerde bulundu. 

ikinci oturumda ise Psikolog Çiğdem ar-
tan, ramazan ayının ruh sağlığına etkileri-
ni anlattı. Maneviyat ve psikoloji ilişkisi, oru-
cun bireyin iradesi ve özgürlüğü üzerindeki 
etkileri gibi konulara değinen artan, bilim-
sel araştırmalardan elde edilen bulguları ka-
tılımcılarla paylaştı.

ramazan öncesi gerçekleştirilen bu anlam-
lı etkinlikte, katılımcılara orucun beden ve 
ruh sağlığı üzerindeki etkileri detaylı bir şe-
kilde aktarıldı. Katılımcılardan yoğun ilgi gö-
ren program, konuşmacılara hediye takdimi 
ile sona erdi. İHA

Büyükşehir Belediyesi Ramazan sofralarının vazgeçilmezi olan pideyi ilk kez 
kendi Halk Ekmek Fabrikası’nda üreterek uygun fiyatla vatandaşa sunacak. 

Büyükşehir Belediyesi Halk Ekmek büfelerinde Ramazan pidesi 15 TL’den satılacak

Ramazan 
pidesi 15 TL

MÜSİAD Antalya’dan
Ramazan etkinliği

alanya Belediye Başkanı Osman Tarık 
Özçelik, Toslak Mahallesi’nde katıldığı da-
vette vatandaşlarla buluştu. Başkan Özçe-
lik’e, cHP ilçe Başkanı Bülent Kandemir, 
cHP meclis üyeleri, cHP kadın ve gençlik 
kolları üyeleri, belediye batı bölgesi tek-
nik ekipleri, antalya Büyükşehir Belediye-
si ilçe Hizmetleri Şube Müdürü Gazi Öten, 
asaT Müdürü Ümit Demirel, itfaiye Mü-
dürü Hasan Çelik, Kırsal Hizmetler sorum-
lusu ahmet Uzun, Mezarlıklar sorumlusu 
yakup Gök ve Ulaşım sorumlusu Barış as-
lan eşlik etti.

‘BÜYÜKŞEHİR İLE EL ELE 
ALANYA’MIZA HİZMET EDİYORUZ’

Burada vatandaşlara hitap eden Beledi-
ye Başkanı Osman Tarık Özçelik, “alanya 
Belediyemizin yanı sıra antalya Büyük-
şehir Belediyemizin alanya’dan sorumlu 

müdürleri, amirleri de var. Birlikten kuv-
vet doğar anlayışı ile Büyükşehir Beledi-
yemizle el ele vererek, alanyamızın mer-
kezinden kırsalına kadar her noktasında 
iş birliği halinde çalışmaya devam edi-
yoruz. Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Muhittin Böcek’ten allah razı olsun. Des-
tekleriyle antalya bölgesinde biz bu işi ba-
şaracağız. Biz seçimi bitirip, ‘eyvallah ar-
kadaş’ deyip gitmedik. Bugün buradayız. 
yapabildiklerimiz var, yapacaklarımız var. 
alanya Belediyesi’nde her şeyi sıfırdan 
planlıyoruz. Her şeyin başında bizzat bu-
lunmak için çabalıyorum. Birleşe birleşe 
başardık ve yine başaracağız” dedi. 

Başkan Özçelik konuşmasının ardından 
vatandaşların taleplerini dinleyip notlar 
aldı ve içten misafirperverlikleri için Tos-
lak Mahallesi sakinlerine teşekkür etti.  
DHA

Başkan Özçelik sorun dinledi
Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik, Toslak Mahallesi’nde 

vatandaşlar bir araya geldi. Başkan Özçelik, “Büyükşehir Belediyemizle 
el ele vererek, Alanyamızın merkezinden kırsalına kadar her 
noktasında iş birliği halinde çalışmaya devam ediyoruz” dedi

Ramazan öncesi 
fırın denetimi arttı

Ramazan ayı öncesi Antalya’daki fırınlarda ekmek ve simit başta olmak üzere unlu 
mamüllere yönelik denetim gerçekleştirildi. Fiyat ve gramajların incelendiği denetimlerde, 

2 aylık sürede 283 işletmeye 2 milyon 225 bin liranın üzerinde para cezası verildi

aKDeniz sanayi sitesi Koopera-
tifi seçimli Genel Kurulu gerçekleş-
ti. Genel Kurula cHP antalya Millet-
vekili cavit arı, antalya Büyükşehir 
Belediye Başkan Vekili Osman sert, 
Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz, Konyaaltı Belediye Başkanı cem 
Kotan, antalya esnaf ve sanatkarlar 
Odaları Birliği Başkanı adlıhan Dere, 
siyasi parti temsilcileri, önceki dö-
nem milletvekili Tuncay ercenk, be-
lediye meclis üyeleri, oda başkanları, 
kooperatif başkanları, muhtarlar ve 
çok sayıda sanayi esnafı katıldı.

SANAYİ ESNAFINA SESLENDİLER

Genel kurulda aesOB Başkanı ad-
lıhan Dere, Konyaaltı Belediye Baş-
kanı cem Kotan, Kepez Belediye Baş-
kanı Mesut Kocagöz ve cHP antalya 
Milletvekili cavit arı esnafa seslendi, 
yapılan çalışmalardan bahsederek 
akdeniz sanayi sitesi’ne destekleri-

nin süreceğini söyledi, seçilen Koo-
peratif yönetimini kutladı, başarılar 
diledi. Kapalı zarf ile sandığa gidilen 
seçimde mevcut başkan Mehmet Öz-
türk güven tazeledi. yeni yönetim 
kurulunda Başkan Mehmet Öztürk 

olurken, yönetim kurulunda süley-
man Okatan, ahmet Gün, Şaban Tu-
han ve Mustafa Üzün yer aldı. Dene-
tim kurulunda ise Mustafa eyiler ve 
abdurrahman Dağlı görev aldı.  
HABER MERKEZİ

Mehmet Öztürk güven tazeledi

alanya’Da suç örgütüne 
yönelik düzenlenen operas-
yonda 8 şüpheli yakalandı. 
Tehdit ve cebir yoluyla taşın-
mazları zimmetlerine geçir-
dikleri belirlenen şüpheliler, 
çıkarıldıkları mahkemece tu-
tuklandı.

antalya il emniyet Müdür-
lüğü Kaçakçılık ve Organize 
suçlarla Mücadele Şube Mü-
dürlüğü ekipleri, alanya’da suç örgütüne 
yönelik operasyon düzenledi. suç işlemek 
amacıyla Örgüt Kurma suçu kapsamında 
müştekilere ait taşınmazları tehdit ve cebir 
yoluyla zimmetlerine geçirdiği belirlenen 5 

şüpheli ile “nitelikli yağma” suçu kapsamın-
da tespit edilen 3 şüpheli, eş zamanlı ope-
rasyonla yakalandı. Operasyonda 3 taban-
ca, 3 pompalı tüfek ve 104 adet fişek/kartuş 
ele geçirilirken, adliyeye sevk edilen 8 şüp-
heli tutuklanarak cezaevine gönderildi. İHA

Suç örgütüne 
ağır darbe
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Fenerbahçe’den 
hakem talebi 

Fenerbahçe, ligde kalan maçları-
nın yabancı hakemler tarafından 

yönetilmesi talebini Türkiye Futbol 
Federasyonu’na resmi olarak iletildiğini 
açıkladı. Kulüpten yapılan açıklamada, 
“Türkiye Futbol Federasyonu’na müra-
caat ederek kalan tüm müsabakaların 
yabancı hakemler tarafından yönetil-
mesi talebimiz resmi olarak iletilmiştir” 
denildi.

Üst üste 5. kez 
Final Four’da 

Fenerbahçe Opet, Kadınlar 
Euroleague’de İtalya temsilcisi 

Beretta Famila Schio’yu 64-60 mağlup 
ederek üst üste 5. kez Final Four’a adını 
yazdırdı. Mücadelede Fenerbahçe Opet 
forması ile 19 sayı bulan Emma Mees-
seman ile 16 sayı atan Gabby Williams, 
kritik galibiyetin başrol oyuncuları 
oldular. 

Trabzonspor’dan 
MHK’ya eleştiri 

Trabzonspor, Ziraat Türkiye 
Kupası’nda Çaykur Rizespor ile 

oynanan müsabaka sırasında sert bir 
açıklama yaptı. Açıklamada, “Geldiği-
miz noktada yerli hakemlerin ne denli 
‘yetersiz’ ve ‘kötü niyetli’ oldukları gün 
gibi ortaya çıktı. Tüm bu kepazeliğin 
baş sorumlusu Merkez Hakem Kurulu 
ciddiyetini ve güvenilirliğini kaybetmiş, 
sıfırı tüketmiştir” denildi. 

Mersin 
veda etti 

FIBA Kadınlar Euroleague yarı 
final rövanş maçında, ÇBK Mersin 

sahasında İspanyol Valencia Basket’i 
92-77 yendi. ÇBK Mersin, deplasmanda 
oynadığı ilk maçta rakibine 89-57’lik 
skorla mağlup olmuştu. Bu sonuçla Ak-
deniz temsilcisi turnuvaya veda etmek 
zorunda kaldı.  

Kenan Sipahi:
Kırgın değilim 

Bahçeşehir Koleji Basketbol Takı-
mı’nın milli basketbolcusu Kenan 

Sipahi, Karşıyaka’dan ayrılık sürecine 
ilişkin, “Üzülerek, kötü bir şekilde 
ayrılık oldu. Karşıyaka’ya herhangi bir 
kırgınlığım hiçbir zaman olamaz. Kendi-
mi her zaman oraya ait hissediyorum” 
ifadelerini kullandı.

Bisiklet Turu için
takımlar açıklandı 

Uluslararası Bisiklet Birliği’nin 
(UCI) Avrupa Turları takviminde 

yer alan ve Türkiye’nin ‘ProSeries’ 
kategorisindeki tek bisiklet yarışı olan 
60. Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet 
Turu’na katılacak takımlar belli oldu. 
Takımlar, 27 Nisan-4 Mayıs 2025 tarih-
leri arasında kozlarını paylaşacak.

ANTALYASPOR SPOR FAALİYETLERİ 
TİCARET SANAYİ A.Ş.

OLAĞAN GENEL KURUL İLANI
Şirketimizin 01.06.2023 – 31.05.2024 yılına ait Olağan Genel Ku-
rul Toplantısı’nın 18.03.2025 salı günü Yeşilbayır Mh. Gazi Mus-
tafa Kemal Cad. No: 44/A Döşemelatı / Antalya, Antalyaspor Atilla 
Vehbi Konuk Tesisleri adresinde saat 16:00 da aşağıdaki gündem 
ile toplanması ve toplantı günü ve saatinde toplantı adresinde 
hazır bulunulmasını, İlk toplantıda çoğunluk sağlanamaması ha-
linde ana sözleşmenin ve TTK hükümleri gereği yeniden duyuru 
yapılacağının şirket hissedarlarına bildirilmesine, toplantıya katı-
lanların oy birliği ile karar verilmiştir.
                                            
G Ü N D E M
1- Yoklama ve Açılış
2 - Toplantı Başkanlık Heyeti seçimi
3- Genel kurula katılan pay sahipleri adına Genel Kurul Tutana-
ğının imzalanası konusunda toplantı başkanlığına yetki verilmesi,
4- Atatürk, Türk Büyükleri ve Şehitlerimiz için Saygı Duruşu,
5 - 01.06.2023 – 31.05.2024 Yılı Yönetim Kurulu Faaliyet Raporu, 
Mali tablolar, Bilanço ve Gelir  Tablosunun okunması 01.06.2023 
- 31.05.2024 döneminde görev yapan yönetim kurulu üyeleri ve 
istifaların yerine atanan yönetim kurulu üyelerin ibrası.
6- 01.06.2024 - 31.05.2025 dönemi için bağımsız denetim şirke-
tinin seçimi,
7- 7405 sayılı spor yasasına ve 6102 sayılı kanunun 339 uncu 
maddesine göre Antalyaspor Spor Faal. Tic. San. A.Ş.’ nin, Ana 
sözleşmesinde eksikliklerinin değişiklik tadil tasarısı kararının gö-
rüşülüp onaylanması
8- Dilek ve Temenniler.
9- Kapanış.

  Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.         Basın No: ILN02181106

İş insanları ile bir araya 
gelen Antalyaspor Tek-
nik Direktörü Emre Be-
lözoğlu önemli açıkla-

malarda bulundu. Bu hafta 
oynanacak kritik Fenerbah-
çe- Antalyaspor maçı hakkında de-
ğerlendirmelerde bulunan Belözoğ-
lu Fenerbahçe’ye karşı bir A planımız 
var. Bir de yedek planımız olacak. Ora-
da kolay lokma olmayacağız. Bunu iz-
leyince de göreceksiniz” diye konuş-
tu. Teknik direktör Emre Belözoğlu, “En 
büyük hayalim oynadığımız oyun ile 
taraftarımızı tribüne çektiğimiz, sokak-
ta Antalyasporluların gururla yürüdü-
ğü, ailecek stadyuma geldikleri, karna-
val havasında maçların oynandığı bir 
ortam inşa etmek. Bunu başarırsak biz-
den mutlusu olmaz. İnşallah hedefle-
diğimiz puanlara ulaşırız.  Bu seneyi 
kazasız belasız bitirirsek önümüzdeki 
sene daha sağlıklı ilerleyeceğiz” dedi.

O BÜTÇENİN 3’TE 1’İ İLE  
ŞAMPİYON OLURUM 

Antalyaspor Teknik Direktörü Emre 
Belözoğlu büyük takımlar ile Anadolu 

takımlarının arasındaki makasın çok 
arttığını ifade etti.

Genç teknik adam, “Makasın yu-
kardaki kısmı özellikle yurtdışında 

çok başarılı değil. Bunu iyi düşünmek 
lazım. Makasın alt kısmı ise Anado-
lu takımlarının olduğu kesim. Süper 
Lig’de futbol iki takım arasında oyna-

nan bir oyuna dönüştü. Bu coğrafya-
nın takımları da bu makası para ile 
değil, vizyon ile metot ile kapatabilir” 
diye konuştu.

ONVO Antal-
yaspor, RGüzel Yapı 
ve İnşaat ile spon-
sorluk anlaşması-
na imza attı. Atilla 
Vehbi Konuk Tesis-
leri’nde gerçekleşti-
rilen imza törenine 
Antalyaspor Başka-
nı Sinan Boztepe, 
RGüzel Yapı ve İn-
şaat Yönetim Kuru-
lu Başkanı Rıdvan 
Güzel ve Teknik Direktör Emre Belözoğlu 
katıldı. İmza töreni ve basın toplantısında 
ilk konuşmayı yapan Başkan Sinan Bozte-
pe, bir süredir devam eden RGüzel forma 
göğüs sponsorluğunun 2024-2025 sezon 
sonuna kadar devam etmesi konusun-
da anlaşma sağladıklarını belirterek, “Bu 
desteği için başta Sayın Rıdvan Güzel ol-
mak üzere RGüzel Group’un tüm yönetici 
ve profesyonellerine teşekkür ediyorum. 
Bu imzayı, Antalyalı firmaların bu kentin 

en büyük markası-
na nasıl sahip çık-
ması gerektiğinin 
bir örneği olarak 
görüyoruz. Sayın 
Rıdvan Güzel, ak-
tif yöneticiliği sona 
ermiş olmasına 
rağmen desteğini 
bizden esirgeme-
di. Bu nedenle ken-
disine bir kez daha 
teşekkür ediyor ve 

bu desteğinin uzun yıllar artarak sürme-
sini temenni ediyorum” dedi.

RGüzel Yapı ve İnşaat Yönetim Kurulu 
Başkanı Rıdvan Güzel ise “Başta bir An-
talyalı ve Antalyasporlu olarak, ardından 
da bu şehre değer sağlama gayretinde-
ki bir iş insanı olarak şehrimizin kıymetli-
si Antalyaspor’umuzun göğsünde RGüzel 
Yapı ve İnşaat markamızla yer almaktan 
büyük sevinç duyacağız” diye konuştu.  
HABER MERKEZİ

Fenerbahçe’ye 
sürpriz yapacağız
SET Grup Toplantısında iş insanları ile buluşan Antalyaspor Teknik Direktörü Emre 

Belözoğlu, Fenerbahçe maçı ile ilgili olarak “Kolay lokma olmayacağız” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Sürdürülebilir 
ekonomi Topluluğu (SeT) 
Antalyaspor başkanı 
Sinan boztepe ve Teknik 
direktör emre belözoğ-
lu’nu konuk etti. Açılış 
konuşmasını yapan Sürdürülebilir 
ekonomi Topluluğu (SeT) başkanı 
Alper Alveroğlu, Antalyaspor için 
planladıklarını öneri ve projeler-
den bahsetti. Antalyaspor’a gelir 
getirmek için stadyumun da şehre 
kazandırılması gerektiğini söyleyen 
başkan Alper Alveroğlu, “Corendon 
Airlens Park stadyumdaki locaları 
otel odasını çevirebi-
liriz. Statta böyle bir 
dönüşüm sağlanarak 
bu güzide yapıyı şe-
hirle ve şehre gelen 
turistler ile entegre 
etmeliyiz. Antal-
yaspor stadı manza-
ralı, şehrin merke-
zinde yer alan otel 

odaları ciddi iş yapar 
diye düşünüyoruz. bu 
da Antalyaspor’un 

içinde bulunduğu 
darboğazda ilaç gibi 
gelebilir” dedi. 

TEŞEKKÜR ETTİ 

Alveroğlu’nun 
ardından konuşan 
Antalyaspor başka-
nı Sinan boztepe, 
“Alper başkan’dan 
duymuş olduğum 
cümleler bir STK’dan 
duymuş olduğum 
en güzel cümlelerdi. 
bu beni çok duygu-
landırdı. bizim de 
bu tarz projelerimiz 
vardı. Gerek bizden 

önce gerek bizim dönemimizde. An-
cak hep yarım kalan hikayelerden 
dolayı sonuca ulaşılmadı” dedi.

seT Grubu’nun gündemi antalyaspor
Sürdürülebilir Ekonomi Topluluğu (SET) aylık toplantısının konuğu 

Antalyaspor Başkanı Sinan Boztepe ve Teknik Direktör Emre Belözoğlu oldu
GÜVEN 
GÜNEŞ

antalyaspor 
sponsoru buldu
Onvo Antalyaspor, RGüzel Yapı ve İnşaat ile 
forma göğüs sponsorluk anlaşması imzaladı
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Akdeniz Üniversitesi Güzel Sanat-
lar Fakültesi tarafından 20-22 Şubat 
2025 tarihlerinde Güzel Sanatlar Fa-
kültesi Öğretim Üyesi doç. dr. Meh-
met Ali eroğlu tarafından 5. Ulus-
lararası Akdeniz’de Güzel Sanatlar 
Sempozyumu & kültür Sanat Çalıştayı 
gerçekleştirildi. Güzel Sanatlar Fakül-
tesi’nde gerçekleştirilen etkinlik sana-
tı, kültürü ve doğayı bir araya getiren 
önemli anlara sahne oldu. Çalıştaya, 
yurtiçinden ve yurtdışından birçok 
akademisyen ve sanatçı katıldı. 

SANAT VE DOĞA BİR ARADA

Akdeniz Üniversitesi Güzel Sanat-
lar Fakültesi Öğretim Üyesi ve Sem-
pozyum Başkanı doç. dr. Mehmet Ali 
eroğlu, etkinliğin sosyal sorumluluk 
projesi niteliğinde olduğunu belirt-
ti. eroğlu, sanatçıların sergi ve perfor-

manslarla katkı sağladığı, akademis-
yenlerin ise Türk kültürü ve sanatı 
hakkında bildiriler sunduğunu ifa-

de etti.
Selçuk Üniversitesi Güzel Sanatlar 

Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. dr. Or-

han Cebrailoğlu, çalıştaya performans 
sanatçısı olarak katılarak soyut dışa-
vurumculukla ilgili bir gösteri sundu. 
Cebrailoğlu, Antalya’daki o anlık duy-
gularını soyut bir şekilde aktardığı-
nı belirterek, performansında herhan-
gi bir simge veya nesne kullanmadan, 
yalnızca soyut kavramlar üzerinden 
duygularını dışa vurduğunu söyledi.

etkinlik kapsamında geleneksel 
Türk sanatları üzerine de bir panel ger-
çekleştirildi. Panelde, çeşitli üniversi-
telerden öğretim üyeleri, Türk sanat-
larının geçmişi ve geleceği hakkında 
derinlemesine bilgi paylaşımında bu-
lundular.

Güzel Sanatlar Fakültesi 5. Uluslara-
rası Akdeniz’de Güzel Sanatlar Sem-
pozyumu & kültür Sanat Çalıştayı 
kapsamında fidan dikim etkinliği ger-
çekleştirildi.  HABER MERKEZİ

MAnAvgAT Belediyesi, yıllarca 
belediyeye ve Manavgat’a hizmet veren 
emekli çalışanları için teşekkür yemeği 
düzenledi.

Manavgat Belediyesi tarafından bir 
otel’de gerçekleştirilen geceye, Manav-

gat Belediye Başkanı Dr. niyazi nefi 
Kara, başkan yardımcıları, birim mü-
dürleri ve meclis üyeleri katıldı. Emekli 
çalışanlar bir araya gelerek hem hâtıra-
larını paylaştı hem de meslek hayatlarını 
noktalamanın gururunu yaşadı.  İHA

AnTAlyA Valiliği himayesin-
de, Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi, Akdeniz Üniversitesi 
ve ilgili kurumların katkıla-

rıyla Antalya’nın fethinin 818. yılı ve 
Atatürk’ün kente gelişinin 95. yılı dola-
yısıyla basın toplantısı düzenlendi. An-
talya Mevlevihanesi’nde gerçekleştiri-
len toplantıda, kutlama programının 
detayları paylaşıldı. Vali Hulusi Şahin, 
Antalya’nın fethinin ve Atatürk’ün zi-
yaretinin tarihi önemine dikkati çeke-
rek, bu etkinliklerin kurumsallaşması 
gerektiğini vurguladı. Vali Şahin, “Her 
yıl olduğu gibi bu yıl da Antalya’da iki 
önemli günü arka arkaya idrak edece-
ğiz. 5 Mart’ta Antalya’nın fethinin 818. 
yıl dönümünü kutluyoruz. Her yıl fe-
tih günü ve Atatürk’ün Antalya’ya ge-
lişini de en iyi, en coşkulu şekilde kut-
lamaya devam edeceğiz. Büyükşehir 
Belediyemiz ve üniversitemizle bir-
likte ortak bir çalışma yürütü-
yoruz” dedi.

FETİH SEMPOZYUMU

Antalya’nın fethi kap-
samında düzenlenecek 
etkinlikler hakkında 
bilgi veren Şahin, “Ak-
deniz Üniversitesi bu yıl 
da Uluslararası Antalya 
Fetih Sempozyumu’nu 
düzenliyor. Bu yıl sempoz-
yum tarih, dil, kültür ve ede-
biyat temasıyla gerçekleştiri-
lecek. Açılış konferansını Prof. dr. 
Haşim Şahin hocamız yapacak” diye 

konuştu. Şahin, sempozyum prog-
ramı kapsamında Muratpaşa 

Camii’nde mevlit okutulaca-
ğını, iftar sonrası ise An-

talya kültür Merkezi’nde 
fetih programının gerçek-
leştirileceğini belirtti.

‘ATATÜRK’ÜN 
ZİYARETİ MESAJ 
NİTELİĞİNDEYDİ’

Atatürk’ün 6 Mart’ta An-
talya’ya gelişinin büyük öne-

me sahip olduğunu ifade eden 
Vali Şahin, o dönemde italya’nın 

Akdeniz ve ege kıyılarında hak iddia 

ettiğini hatırlatarak, “Mustafa kemal 
Atatürk’ün Antalya ziyareti sıradan bir 
gezi değildi. O dönemde savaş rüzgar-
ları esiyordu ve italya, başta Antalya 
olmak üzere kıyılarımız üzerinde hak 
iddia ediyordu. Atatürk’ün buraya geli-
şi bir mesaj niteliğindeydi. ‘Bu toprak-
lar bizim vatanımız, biz bu toprakları 
kimseye vermeyiz’ dedi ve bu son de-
rece caydırıcı oldu” diye konuştu. An-
talya’nın Türk ve Müslüman yurdu ol-
duğunun en önemli sembollerinden 
birinin yivli Minare olduğunu belirten 
Şahin, “Fetihten hemen sonra inşa edi-
len yivli Minare, Antalya’nın tapu se-
nedi gibidir” dedi.  DHA

AntAlyA’dA iki 
büyük etkinlik

Antalya’nın fethinin 818. yılı ve Atatürk’ün Antalya’ya gelişinin 95. yılı kapsamında 
Mevlevihanede düzenlenen toplantıda konuşan Vali Hulusi Şahin, “Her yıl fetih günü ve 

Atatürk’ün Antalya’ya gelişini de en iyi şekilde en coşkulu şekilde kutlamaya devam edeceğiz” dedi

MurAtpAşA Belediyesi’nin kentin 
kültür ve sanat hayatına kazandırdığı 
ve e-dergi formatında yayımlanan 
AntSanat, artık kendi internet sitesi 
üzerinden sanatseverlerle buluşuyor. 
Edebiyattan plastik sanatlara, arke-
olojiden kent kültürüne, müzikten 
tiyatro ve sinemaya kadar geniş bir 
yelpazede içerikler sunan AntSanat’ın 
tüm sayılarına ve güncel içeriklerine 
antsanat.net adresinden ulaşılabili-
yor. Derginin 13. sayısı, Muratpaşa 
Belediyesi’nin Kasım ayında “Akdeniz 
ve Barış” temasıyla düzenlediği ve 
Antalya’yı edebiyatla buluşturan 9. 
Antalya Edebiyat Günleri Özel Sayısı 
olarak yayımlandı. Bu özel sayı, etkin-
liğin ana teması olan “Edebiyatımızda 
Akdeniz” çerçevesinde hazırlandı. 
Ayrıca, etkinliğe konuşmacı olarak 
katılan Nazmi Ağıl, prof. Dr. Baki 
Ayhan, Gülümser Çankaya, Altay Ök-
tem, Serhan Ada, tarık Günersel, İsa 
Küçük, prof. Dr. Mehmet Hakkı Suçin, 
prof. Dr. Ahmet İnam, prof. Dr. Nedret 
Öztokat Kılıçeri ve prof. Dr. İnge uyt-
terhoeven gibi değerli edebiyatçıların 
görüşleri, incelemeleri ve şiirleri bu 
sayıda yer aldı. İki ayda bir yayımla-
nan e-dergiyi okumak ve yeni sayıları 
takip etmek için antsanat.net adresini 
ziyaret edilebilir.   HABER MERKEZİ 

AntSanat artık 
kendi web sitesinde

Kepez’den kadınlara 
özel eğlenceli matine

Kepez Belediyesi ev sahipliğin-
de düzenlenen Kadınlar Matinesi, 
katılımcılara keyifli ve eğlenceli anlar 
yaşattı. Kepez Belediyesi’nin sosyal 
etkinlikler kapsamında düzenlediği 
Kadınlar Matinesi, yüzlerce kadına 
müzik ve dans dolu eğlenceli anlar 
sundu. Bu hafta Gold Düğün Salo-
nu’nda gerçekleştirilen Kadınlar Mati-
nesi’nde katılımcılar, günlük yaşamın 
stresinden uzaklaşarak keyifli vakit 
geçirdi. Ücretsiz olarak düzenlenen 
etkinlikte hanımlar gönüllerince 
eğlenme imkanı buldu. Sevdikleri 
dostlar ve arkadaşlarıyla güzel anılar 
paylaşmanın mutluluğunu yaşayan 
konuklar, canlı müzik eşliğinde hem 
oynadı hem de sevilen parçalara hep 
bir ağızdan eşlik etti. Kepez Beledi-
yesi’nin ev sahipliğinde 15 günde bir 
düzenlenen Kadınlar Matinesi’nin 
kendilerini çok mutlu ettiğini belirten 
hanımlar, Başkan Mesut Kocagöz’e 
teşekkür ederek sağlanan imkanlar-
dan duydukları memnuniyeti dile 
getirdi.  Kepez Belediyesi’nin Kadın-
lar Matinesi, 15 günde bir gerçekleşti-
riliyor.   HABER MERKEZİ 

AnTAlyA sahillerinde iki yıldır de-
vam eden ‘Plastiksiz kıyılar, Plastik-
siz Sular’ proje kapsamında ekAd gö-
nüllüleri, Türkiye Çevre eğitim Vakfı 
(TÜRÇeV) ve Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi gibi kurumların desteğiy-
le konyaaltı, lara, Belek plajlarında 
plastik atık temizliği etkinlikleri dü-
zenlendi. ekAd Proje koordinatörü 
deniz Candaş, hazırladıkları ‘Plastik 
Gerçekleri’ adlı raporda, plastiğin ya-
şamın ayrılmaz bir parçası haline gel-
diğine dikkati çekerek, özellikle tek 
kullanımlık plastiklerdeki artışın kü-

resel plastik kirliliği krizine yol açtı-
ğını açıkladı. Her yıl milyonlarca ton 
plastik atığın doğaya karıştığını belir-
ten Candaş, “Bu durum tüm ekosis-
temleri ve biyolojik çeşitliliği tehdit 
ediyor. Plastiklerin yıkım ürünlerinin 
ve içerdikleri sayısız katkı maddesi-
nin besin zincirlerine girmesi, insan 
dahil birçok canlıda sağlık sorunları 
yaratıyor. Toplama ve imha maliyet-
leri giderek artarken, birçok sektör bu 
kirlilikten olumsuz etkileniyor” dedi.

Tamamen plastiksiz bir hayatın 
gerçekçi bir hedef olmadığını belirten 

deniz Candaş, “Özellikle bazı önem-
li sektörler için plastik neredeyse vaz-
geçilmez bir malzemeyken. Günlük 
hayatımızdan plastikleri tamamen 
çıkarmak mümkün olmasa bile bazı-
larının yerine koyabileceğimiz alter-
natifler var. Amacımız, plastikler ve 
yarattıkları kirlilik konusunda farkın-
dalık kazandırmak, plastik kirliliğinin 
önüne geçmek için neler yapılabile-
ceğine dair örnekler vermek ve daha 
sürdürülebilir bir yaşam için alterna-
tif yollar sunmak” diye konuştu. 
DHA

Atık temizliği yapıp rapor hazırladılar

Akdeniz üniversitesi’nde 
sempozyum ve çalıştay

Akdeniz Üniversitesi, 5. Uluslararası 
Akdeniz’de Güzel Sanatlar Sempozyumu ve 
Kültür Sanat Çalıştayı’na ev sahipliği yaptı

Emekliler unutulmadı
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